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� Взагалі опале листя це – добре но 
дивлячись  для чого: для дерев це погано 
тому що дерева стають голі і їм нічим 
вкриватись від снігу





� А для землі ( ґрунту ) це добре тому що 
опале листя перетворюються на 
перегній а це дуже добре





� Ще для людей у деяких стран ( 
наприклад Шрі-Ланка , еквадор  та 
Конго) де багато лісів  дуже багато 
листя тобто якщо там ходити то буде 
дуже складно тому що десь пів метра 
листя перед тобою



ВИСНОВКИ
�  Тож опале листя це добре? І так і ні 

плюс у том що дуже багато перегнію а 
мінуси, що багато загинуло дерев без 
листя! І ще під час опалого листя дуже 
красивий вид!  









І це все ! Дякую за увагу


